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ZAPISNIK 
SA 30. SJEDNICE VMO PAŠAC 

 
30. sjednica VMO Pašac održana je 7.06.2022. (utorak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pašac, Balde Fućka 39. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Alen Kregar, predsjednik VMO 
- Toni Staver, zamjenik predsjednika VMO 
- Danijel Fućak, član VMO 
- Danijela Čargonja, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    --                               
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Ladislav Fućak, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 29. sjednice VMO Pašac: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlog programa rada VMO Pašac za 2023. godinu – obavijest 
2. Program – Dan MO Petrova 2022. – priprema 
3. Tekuća komunalna problematika  
4. Razno 

 
 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 



AD 1 
  
Tajnica je upoznala prisutne da je do 20.07.2022. godine potrebno izraditi prijedlog 
Programa rada Vijeća MO Pašac za 2023. godinu. Vijeće je dobilo pisane upute za izradu 
prijedloga. 
 

Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 

AD2 

Vijeće je raspravljalo o planu programa Dan MO Petrova 2022. Program će se održati u 

suradnji s Boćarskom klubom Pašac i Stolnoteniskim klubom Pašac na prostoru Frčale 

2.07.2022. godine. Posebno će se održati sastanak s predstavnicima boćarskog i 

stolnoteniskog kluba. Sredstva za program će se utrošiti prema financijskom planu. Za ovu 

aktivnost nisu osigurana sredstva iz donacija.  

Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

 

AD3 

Predsjednik je upoznao prisutne da je tijekom planiranja realizacije  komunalnog prioriteta za 

MO Pašac za 2022. godinu za stavku usporivač prometa u Ulici Pašac došlo do problema, 

odnosno da se stavka neće moći realizirati. Nakon sastanka na terenu s predstavnicima 

Rijeka plusa utvrđeno je da Vijeće želi da se usporivač prometa postavi na traženoj lokaciji 

jer je Ulica Pašac specifična i ne može se uspoređivati s ostalim ulicama na području Grada 

Rijeke. Naime, ulica je uska i prometna i jedini je pješački koridor stanovnika te ulice. Osim 

toga, na području MO Pašac ne postoji niti dječje igralište i samim  time djeca koriste ulicu.  

Zaključak: 

Vijeće će poslati dopis OGU za komunalni sustav s obrazloženjem zašto je usporivač 

potreban na traženoj lokaciji. 

AD4 

Tajnica je obavijestila prisutne da je rampa na početku šetnice uz Rječinu popravljena. 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Pašac: 

Alen Kregar 
 


